



香港泰拳理事會  
HONG KONG MUAY THAI ASSOCIATION

2021 年度香港泰拳冠軍賽  
HONG KONG MUAYTHAI CHAMPIONSHIPS of 2021

截止報名日期 Application Deadline : 2021-05-18

初賽 Preliminaries	
日期及時間 Date & Time	: 2021-06-13(星期日 Sun) 2pm (男女 B/A 組初賽 / 男女少年初賽) *視乎報名人數，男女子 A 組初賽有可能於 2021-07-11(星期日 Sun)舉行
初次過磅日期及時間 Initial Weigh-in Date & Time	: 2021-06-12 (星期六 Sat) 6pm
過磅地點 Initial Weigh-in Venue	: 九龍青山道 489-491 號香港工業中心 A 座 6 樓 6 F 室
抽籤時間 Time of Draw	: 於初次過磅之後 Immediately after Initial Weigh-in
抽籤地點 Venue of Draw	: 與過磅地點相同 Same as the Venue for Initial Weigh-in

複賽 Semi-finals	
日期及時間 Date & Time	: 2021-07-18(星期日 Sun) 2pm
過磅日期及時間 Weigh-in Date & Time	: 2021-07-17 (星期六 Sat) 6pm

決賽日期 : 2021-11-06(星期六) 灣仔修頓室內場館  
Date of Finals: 06-11-2021 ( Sat ) Southorn Stadium

報名需知 Application Guidelines :

1. 參賽者必須為香港永久居民。 Contestant must be a permanent resident of Hong Kong.
2. 男/女子 A 組報名費港幣\$500 正, 男/女子 B 組及男/女子少年組報名費港幣\$300 正 (首次過磅時付), (支票後面請填拳手姓名/拳館名稱)。參賽者若於 2021 年 5 月 18 日或之後退出比賽, 不論任何理由, 報名費將不獲發還, 並罰款港幣\$3000 以作行政費用。  
Male/Female A - Entry fee of \$500, Male/Female B and Junior - Entry fee of \$300 should be paid upon application (Pay in weigh-in). If the contestant withdraws from the competition for any reason after 18th May 2021, entry fee will be forfeited, penalty HKD\$3000 for administrative expenses
3. 本賽事採用單循環淘汰制。男/女子 A 組決賽之優勝者將依其體重級別獲得「2021 年度香港泰拳(組別、級別)冠軍」稱號, 敗方則獲得「2021 年度香港泰拳(組別、級別)第一位」稱號。  
The championship will be conducted in elimination system. Winner of the Female/Male A final match shall receive the title of "HONG KONG MUAYTHAI (Division, category) CHAMPION FOR THE YEAR 2021", whilst the loser will receive the title of "HONG KONG MUAYTHAI (Division, category) FIRST RUNNER-UP FOR THE YEAR 2021" in their corresponding weight category.
4. 2019 年度之各級冠軍將無需進行初賽及複賽, 而自動進入決賽。  
Champions for the year 2019 are exempted from preliminaries and semi-finals, and will go directly into the finals.
5. 於「2021 年度香港泰拳冠軍賽」舉行期間(即 2021 年 6 月 13 日至 11 月 6 日), 如參賽者欲報名參加非本會舉辦之搏擊類比賽, 必須向本會申請並得到本會同意下, 方可參賽; 如沒有向本會申請或未經同意而參賽, 一經發現, 本會有可能取消其「2021 年度香港泰拳冠軍賽」之參賽資格。  
If any contestants want to apply to participate a competition which is not organized by Hong Kong Muay-Thai Association during the period of "Hong Kong Muaythai Championships 2021" (13<sup>th</sup> Jun, 2021 to 6<sup>th</sup> Nov 2021). He / She must inform to Hong Kong Muay-Thai Association and get the approval. If not, the contestants can be disqualified from "Hong Kong Muaythai Championships 2021".



香港泰拳理事會  
HONG KONG MUAY THAI ASSOCIATION

6. 所有參賽者必須完成 2021 年運動員註冊，方可參賽。

All participants must complete the muaythai athlete registration of 2021 before the competition.

7. 比賽組別：

組別 Division	年齡 Age	比賽經驗 Pass Experience	回合 Rounds
少年組 Junior	14-17	不限 Unlimited	3 回合制，每回合 2 分鐘，期間休息 1 分鐘 four (3) rounds of two (2) minutes each, one (1) minute interval between rounds
男子 B 組 Male B 女子 B 組 Female B	18-40	5 場以下 below 5 bouts	3 回合制，每回合 3 分鐘，期間休息 1 分鐘 Three(3) rounds of three (3) minutes each, one (1) minute interval between rounds
男子 A 組 Male A 女子 A 組 Female A	18-40	5 場以上 over 5 bouts	3 回合制，每回合 3 分鐘，期間休息 1 分鐘 Three(3) rounds of three (3) minutes each, one (1) minute interval between rounds

8. 體重級別 Weight Category：

級別 Category	公斤 kg *
別針級 Pin	42-45
輕蠅量級 Light Fly	45-48
蠅量級 Fly	48-51
雛量級 Bantam	51-54
羽量級 Feather	54-57
輕量級 Light	57-60
輕沉量級 Light Welter	60-63.5
沉量級 Welter	63.5-67
輕中量級 Light Middle	67-71
中量級 Middle	71-75
輕重量級 Light Heavy	75-81
巡洋艦級 Cruiser	81-86
重量級 Heavy	86-91
超重量級 Super Heavy	91+

\*各級報磅以磅頂計算。

**報名方法 Application Procedure：**

請填妥下頁報名表格，連同以下各項：

1. 香港身份證副本 1 份
2. 男/女子 A 組報名費港幣\$500 正, 男/女子 B 組及男/女子少年組報名費港幣\$300 正(首次過磅時付), (劃線支票抬頭請寫“香港泰拳理事會有限公司”)

親身交回本會，地址「九龍青山道 489-491 號香港工業中心 A 座 6 樓 6F 室」。如有垂詢，請電 3706-8948。

Please complete the application form on next page, together with the following::

1. A copy of the contestant's HKID Card
2. Male/Female A - Entry fee of \$500, Male/Female B and Junior - Entry fee of \$300 (Cross cheque payable to “Hong Kong Muay Thai Association Limited” )

Please submit your application in person to: Flat 6F, 6/F Block A, Hong Kong Industrial Centre, No.489-491 Castle Peak Road, Kowloon  
For enquiry, please contact 3706-8948.



香港泰拳理事會  
HONG KONG MUAY THAI ASSOCIATION

2021 年度香港泰拳冠軍賽報名表  
HONG KONG MUAYTHAI CHAMPIONSHIPS of 2021 Application Form

拳手姓名/ Name of Contestant :		(中文)	(Eng)
年齡/ Age :	出生日期/Date of Birth : (日/DD) (月/MM) (年/YYYY)		性別/Gender : 男/Male 女/Female
香港身份證號碼/HKID No. :	電話/Contact No. :	電郵/E-mail :	
屬會全名/Name of Affiliated Club :			
教練姓名/Name of Coach :			
體重級別/ Weight Category : 至 to 公斤/Kg	組別(請刪除不適用者)/Division (Please delete if inappropriate) : 女少 Female Junior / 女子 Female B / 女子 Female A 男少 Junior / 男子 B 組 Male / 男子 A 組 Male A		
往績/ Records : 場/ Bouts 勝/ W 負/ L 和/ D 擊倒/KO	其它非本會監場及/或非泰拳賽事 Non-Sanctioned and/or Non-Muaythai Fights : 場/ Bouts		
健康狀況/ Health Declaration :	良好/ Good	要長期服用藥物/ Under medications 詳情/ Details :	
<b>聲明 Declaration</b>			
<p>本人(參賽者姓名)_____謹此聲明，上述資料皆確實無誤，本人明白上述資料，如有虛假，則將被取消申請或參賽資格，並同時作出聲明，如本人因健康、體能、個人技術或其他原因所導致的任何傷亡，概由本人負責，與主辦單位無關。</p> <p>I (name of contestant)_____declare that all the particulars entered in this form are true and correct to the best of my knowledge and understand that any false information entered will lead to disqualification of my application. I shall take full responsibility for any injury or death which may sustain/ arise directly or indirectly as a result of this activity.</p>			
_____ 參賽者簽名 Signature of Contestant	_____ 家長監護人簽名 (18 歲以下參賽者適用) Signature of Parent/ Guardian (IF Contestant is under 18)	_____ 屬會授權簽名及蓋章 Authorized Signature & Seal of Club	
_____ 日期/Date	_____ 日期/Date	_____ 日期/Date	
只限本處填寫 For office use only			
Verified By/ 核對人:	_____ 競賽主任/ Competition Manager	_____ 日期/Date	
收據號碼/ Receipt No. :			